
Panie Przewodnicz4cy, dzigkujg za

wsp6lnym posiedzeniu komisji. By6 moZe nie wszyscy mnie maj4, to
przedstawig sig. Na4rwam sig Jan Mordari. Mieszkam we wsi Haiki.
Reprezentuj Q maLq ot ganizacjg sp oleczn q T ow arzystwo "Haj " .

Szanowni Paristwo, dopiero wczoraj mialem mozliwoSc zapoznanTa sig z
Protokolem zposiedzenia radnych odbytego 27 grudnia 2018 roku. Na stronie 6
w/w protokolu jest zapis: "W6jt Gminy RAISA RAJECKA poinformowaha, Ze

w budzecie gminy zarezerwowano 80 tys. zLnauptzqtniEcie skladowiska Smieci

na terenie grunt6w Hadki. Regionalna Dyrekcja Ochrony Srodowiska nakazata
uprz4tniecie terenu, kt6ry zafisl jtn lczewami i nikomu nie przeszkadza (na

wniosek mieszkarica Haciek)." W.?wiqzkuztymmam do Was, Szanowne Panie
i Panowie proSbg, aby wyjaSni6 podczas najblihszej sesji okolicznoSci dotycz4ce
tej informacji Pani W6jt.

W budzecie gminy na 2019 rok, kt6ry uchwaliliScie jest nastgpuj4ca

informacja: "- 80.000 zl przeznaczorro na'uprzqtnigcie odpad6w (wykonanie
decy zji RDOS w B iatymstoku WOO I ). 4 7 3 .6.20 l8.KA) ".

lJwazam, 2e na sesji 29 ma.rca naleiry zapoznal sig z w/w decyziq RDOS
oraz wyjaSnii nastgpuj 4ce krvestie :

1. Gdzie majduje sig skladowisko Smieci na terenie grunt6w Haiki?
2. w jakim miejscu i jak obecnie wygl4da "teren, kt6,ry zar6sl jui krzewami i
nikomu nie przeszkadza" ?

4. Czemu w budzecie zatezerwowana tak pokazn4 kwotg (80 tys. A) na
uprz4tnigcie "terenu, kt6ry zar.6sN krzewami" ?

3. Z zapisu w protokole trudno zroztrnied jaki wniosek i do kogo zloiryl 6w
tajemniczy "mieszkaniec Haciek"? Czy wiadomo Pani w6jt, kim jest 6w
"mieszkaniec Haciek"? Moze nalezaloby zaprosii na sesjg tego "mieszkarica
Haciek" izapytac dlaczego nanhagming na takie koszty?

Szanowni Paristwo Radni, ja ze swej strony chcialbym uczestniczy1 na
najblizszej sesji i w ramach wsp6lpracy Rady Gminy z organizacjami
spolecznymi poroznawiaf na sesji o r6hrych kwestiach dotycz4cych sytuacji na
gruntach wsi Ha6ki. Towarzystwo "Haj" od 2013 roku prowadzilo dzialania
ochronne na obszarze Natura 2000 "Murawy w Ha6kach", w tym na dzialkach
gminnych, kt6re do korica 2019 roku s4 w dzierzawie"zielonych pluc".

uwa2am,2e wielce chwalebna jest propozycja Pani w6jt "zorganlzowai
wyjazdowe posiedzenie komisji do Korycina, aby radni zapoznari sig z
rozwiEzaniami zastosowanymi w Korycinie (projekt wsp6lfinansowany z
RPO)".
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